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Dziś rozpoczął się oficjalnie sezon 2013/2014. Giallorossi pojawili się w

Trigorii na pierwszych treningach. Wczoraj gracze przeszli testy medyczne.

O ich powodzeniu mówił odpowiedzialny za sprawy medyczne w Romie,

Francesco Colautti. W wywiadzie dla Roma Channel potwierdził też

pozytywne przejście badań przez Benatię.

 

Zespół wrócił do trenowania. Jaka jest ogólna kondycja grupy?

- Bardzo dobra. Zaskoczyli pozytywnie wszystkich. To dobra wiadomość dla sztabu

technicznego.

 

Śledzili dietę zadaną przez was czy ważną rolę odegrała odpowiedzialność

każdego z nich?

- Obydwie rzeczy. Daliśmy kilka porad na lato, ale został wykazany również wielki

profesjonalizm.

 

Wciąż brakuje niektórych graczy. Ich kondycja jest monitorowana?

- Tak, wszyscy czują się dobrze. Dołączą w różnym czasie w zależności od swoich

zobowiązań w drużynach narodowych.

 

Benatia przeszedł testy. Jego kondycja?

- Tak, wczoraj i dziś przeszedł testy medyczne i przeszedł je znakomicie.

 

Gracze pragną zacząć od nowa...

- To wesoła i żywa grupa. Chcą rozpocząć sezon w najlepszy z możliwych sposobów.
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